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K
iezen impliceert dat je minimaal twee kanten op 
kan. Om te kunnen kiezen is het belangrijk te 
weten waaruit je kunt kiezen. In je hart voel jij dat 
je een diepe liefde bezit. Misschien dat je daar niet 

altijd bij kan, maar je voelt dat je meer bent dan wat je in de 
spiegel ziet. Je weet, bewust of onbewust dat je een expressie 
bent van de Bron. Maar hoe komt het toch dat het zo moeilijk  
is daarbij te komen? Wat houdt ons tegen? 

Je voelt dat je 
meer bent dan wat 
je in de spiegel ziet

Alles is opgebouwd uit programma’s 
Dat wat ons tegenhoudt in onze verbinding met de Bron zijn 
de Archonten. Archonten zijn de planetaire heersers die meer 
dan 200.000 jaar geleden een gemanipuleerde werkelijkheid 
creëerden. Deze Archonten zijn een soort kunstmatige 
intelligentie die in de database van ons aarderaster zijn 
geïnfiltreerd. 

Het aarderaster is een netwerk van lichtlijnen met informatie 
dat nauw verbonden is met onze hersenen en onze 
waarnemingen. Deze verbinding, of wisselwerking tussen 
onze hersenen en dit aarderaster zorgt ervoor dat al onze 
ervaringen, waarnemingen en overtuigingen worden 
opgeslagen als programma’s. Dit is wat wij het collectief 
noemen: het totaal van alle opgeslagen programma’s van alle 
individuen. Dit betekent dat elk individu invloed uitoefent op 
het collectief, maar het collectief ook op het individu. 

Liefde of angst
Doordat de Archonten het aarderaster hebben geïnfiltreerd en 
gemanipuleerd, beïnvloeden zij daarmee ook het collectief en 
het individu. De invloed die zij uitoefenen, is vanuit een 
expressie die haaks op het originele Scheppingsmodel staat. Zij 
volgen dan ook een andere evolutie en gebruiken andere 
vermogens om zichzelf in stand te houden. Daar waar Liefde 
de grondtoon is van de ware Schepping, daar is angst de 
grondtoon van de Archonten. Daar waar het 
Scheppingsbewustzijn in harmonie en eenheid is, vormt het 
Archontisch bewustzijn onderdrukking, haat en 
afgescheidenheid. Dit Archontisch bewustzijn is dat wat onze 
planeet afzondert van de oorspronkelijke schepping. Dit is níet 
onze natuurlijke staat van zijn. 

Loskomen van een virtueel 
illusionaire wereld
De nieuwe staat van zijn! 

Heel lang geleden, aan het begin van de mensheid, woedde een bewustzijn door 
het universum; een bewustzijn dat wij Archonten noemen. In de gnostiek worden 
deze Archonten de bestuurders van het aardse noodlot genoemd. Zij creëren 
de illusie van een gevangen bestaan op aarde, opgesloten in een eindeloze 
holografische matrix. De mensen riepen al lang gelden om hulp. Grote Goddelijke 
Lichtwezens uit het Universum zijn gekomen om de Orde te herstellen. Zij hebben 
een nieuwe Matrix gecreëerd die in verbinding staat met de Bron. Het enige wat 
de mensen nu nog hoeven te doen, is bereid te zijn hiervoor te kiezen.

Hyacintha Kraidy - www.claritasessentiae.nl  
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Illusie van afgescheidenheid
Ik kom veel mensen tegen die voelen dat zij een ‘afgescheiden’ 
leven leiden. Dit komt doordat wij ons ver van de Bron 
verwijderd voelen en denken niet terug te mogen keren. Dit 
laatste gevoel is vaak gekoppeld aan een overtuiging dat we 
iets fout hebben gedaan, wat een schuldgevoel oproept. Deze 
gevoelens zijn in feite geprogrammeerd in het collectief om het 
individu aan te sturen bepaalde dingen te geloven over 
zichzelf. Door je juist ergens tegen af te zetten, jezelf boos te 
maken of iets of iemand te haten, kom je automatisch weer in 
de greep van de negatieve energie van de Archonten. Die lage 
trilling sleept je mee in een gevoel van afgescheidenheid. Het 
is belangrijk dit te kunnen herkennen. Elke heftige negatieve 
emotie die je ervaart, weerspiegelt een blokkade in jezelf. Door 
dit te herkennen als een programma wordt het makkelijker om 
het te transformeren. Je kunt het vergelijken met software die 
de computer aanstuurt.

Het Mandela Effect
Neem een website bijvoorbeeld. Om een website op te bouwen, 
ga je naar de broncode van de website en schrijf je exact welke 
kleur de pagina krijgt, welke plaatjes, welke popup menu’s, 
links et cetera. Zo zitten wij ook in elkaar. Wij kunnen onszelf 
zien als individuele websites, allemaal uniek. De originele 
homepage is een prachtige expressie van wie je werkelijk bent. 
Je bent een scheppend wezen dat van oorsprong in verbinding 
staat met de Bron.

Elke heftige negatieve 
emotie die je ervaart, 
weerspiegelt een  
blokkade in jezelf

Doordat het Archontisch bewustzijn zich al heeft gemani  fes  
t eerd sinds het begin van de mensheid, zijn wij in de loop  
der tijd steeds meer vast komen te zitten in een virtueel 
illusionaire wereld die de Archonten hebben gecreëerd.  
Zij kunnen tijd en ruimte in het aarderaster aanpassen en 
hierdoor realiteiten creëren, zowel in het verleden als het 
heden, die als echt worden ervaren door iedereen. Of ja, bijna 
iedereen. Er zijn bijvoorbeeld, duizenden mensen die zich 
levendig kunnen herinneren dat Mandela is overleden in zijn 
cel. Later kwam hij toch uit de gevangenis en is in december 
2013 overleden. Men denkt dan vaak dat zij zich hebben  
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vergist of het nieuws verkeerd begrepen hebben. Het rare  
is dat er duizenden mensen exact dezelfde herinneringen 
hebben. Dit is een van de vele merkwaardige voorbeelden 
van wat men het Mandela Effect noemt.  

Hypnotisch ritme
Op individueel niveau wordt elke ervaring, elke interactie met 
de omgeving, elke overtuiging opgeslagen als een programma 
in je veld en vormt daardoor steeds weer nieuwe informatie op 
je website. Je website raakt steeds voller met inhoud. Veel ervan is 
onbewust. Wel 95% van onze keuzes, onze reacties en onze 
overtuigingen wordt niet bewust opgenomen! En van die 5% 
die overblijft, maken we zelfs van maar 2% bewust gebruik. 
Dus wij zijn voor 95% manipuleerbaar. En dat gebeurt ook.  
Wij worden constant en voortdurend gemanipuleerd.  

Kijk maar naar hoe reclame werkt, “priming” bijvoorbeeld. 
Alles wat wij maar vaak genoeg zien, accepteren we als norm. 
Alles wat buiten deze norm valt vinden we vreemd. Totdat je 
het vaak genoeg ziet en hoort, dan wordt het weer gewoon.  
Wij zijn gevoelig voor herhaling, voor het hypnotische ritme 
van gewoonte wat snel een verslaving kan worden. Dit kunnen 
we juist gebruiken om bijvoorbeeld een ritme te creëren om 
elke dag te mediteren, of hard te lopen, of stil te zitten. 

De natuur: onze vijand
We hebben de afgelopen 150 jaar gigantische sprongen 
gemaakt in ‘evolutie’. Van de eerste auto’s, vliegtuigen en 
gloeilampen naar smartphones, zelfrijdende auto’s, robots die 
mensentaken overnemen en drones met gezichtsherkenning… 
het is niet bij te houden hoe snel de technologie gaat.  

De ontwikkelingen gaan exponentieel en wij staan erbij en 
kijken ernaar. Neem bijvoorbeeld de talloze sociale media, 
zoals Facebook, Instagram, en Twitter. Zelf ken ik ze niet 
allemaal, maar mijn kinderen wel. Ik als moeder heb totaal 
geen idee meer wat mijn puberkind allemaal doet, wie zij 
volgt, waar zij zich mee bezighoudt. De wereld is vooral  
naar buiten gericht. Wij worden telkens weer afgeleid en 
meegezogen in de overtuiging dat onze aandacht ergens  
nodig is. 

Het is interessant hoe al deze vormen van ‘social’ media de 
vereenzaming en afstomping in de hand werkt. De virtuele 
spelletjes die steeds echter lijken, cijfers van depressies, 
autisme en psychische stoornissen die blijven stijgen.  
De kunstmatige wereld is de realiteit van nu. Onze voeding, 
de lucht die wij ademen, het water dat wij drinken, de 
informatie die wij tot ons nemen… alles wordt op een of 
andere manier beïnvloedt of gemanipuleerd. De natuur  
lijkt een bedreiging en wordt tegelijkertijd bedreigd. Het is 
makkelijk om te geloven dat wij overgeleverd worden aan  
de destructieve energieën hier op aarde en dat wij daar niets 
tegen kunnen doen. Wij berusten in het onvermijdelijke en 
geven onze kracht weg, ons hart en onze ziel. Zo worden  
wij wezenloos. 

De kracht van het collectief
Kijk eens naar deze tabel van bewustzijn Hier zie je de 
verschillende trillingen/frequenties in verband staan met 
emoties. Je ziet dat het onderste deel van apathie, angst, 
boosheid in de frequentie laag zit van het algemene collectieve 
bewustzijn. De Archontische informatie gedijt op lage 
trillingen. Zij infiltreren en beïnvloeden onbewuste mensen 
die zich makkelijk mee laten voeren in het hypnotische ritme 
van de norm. Van de herhaalde werkelijkheid. Deze informatie 
zit in het oude aarderaster. De informatie van angst, van 
afgescheidenheid, van klein zijn, niet goed genoeg zijn, 
afhankelijk zijn, zorgt ervoor dat wij ons makkelijk laten 
onderdrukken en verder laten beïnvloeden. 

Het hoeft niet zo te gaan. De programma’s die ons vasthouden 
in dit collectieve geloof van slachtofferschap zijn te ‘her
programmeren’. Door je trilling te verhogen, door bewust  
deze codes ‘te selecteren en te deleten’ worden ze van je 
oorspronkelijke website verwijderd. Echt, zo makkelijk kan  
het gaan. En hoe meer mensen dit doen, hoe krachtiger het 
collectief wordt en des te meer de nieuwe realiteit zich kan 
manifesteren. Neem je kracht terug. Verbind je met de Bron. 
Creëer nieuwe paden. 
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Er zijn op dit moment echt 
twee werelden die haaks  
op elkaar staan

Je hebt altijd een keuze
Ik was mij daarvan bewust, van het feit dat ik in een 
illusionaire wereld leefde. Ik was me ervan bewust dat ik 
gemanipuleerde gedachten had die niet van mij waren. Ik was 
mij ervan bewust dat ik er ook niet zelfstandig uit kon komen. 
In 2008 heb ik Caroline Cory gevonden. Ik werd diep geraakt 
door het interview dat zij gaf. Zij vertelde over de kosmologie, 
over de Bron en in haar woorden en in haar stem voelde ik de 
diepe liefde voor de Goddelijke Vader. Het raakte mij. Het 
Omniumwerk heeft mij ervan bewust gemaakt dat ik altijd een 
keuze heb. In haar boek “Een poort in de tijd”, dat in het 
Nederlands is vertaald, legt zij uit over de Grote Goddelijke 
Licht Wezens uit het Universum die “Het Goddelijk Plan” in 
werking hebben gesteld. 

Er zijn op dit moment echt twee werelden die haaks op elkaar 
staan. Het vraagt om een bewuste keuze van ieder individu op 
deze planeet. Waar wil jij je mee verbinden. Wat is jouw 
aandacht waardig? Wat kom jij hier op aarde doen? Voel jij een 
affiniteit met het Goddelijk Plan? Voel jij dat jij een bijdrage 
komt leveren om de paden naar het nieuwe aarderaster te 
verstevigen en voor de nieuwe aarde te kiezen? Begin dan elke 
dag met je te verbinden met de Bron. Dan trek je elke dag 
lijnen van licht vanuit je hart naar je Hoger Zelf, Universele 
Zelf, het nieuwe aarderaster, het centrum van de Melkweg tot 
in de kern van de Bron en weer terug. Je kunt de meditaties op 
mijn website vinden. 

Wij hebben Caroline Cory uitgenodigd naar Nederland te 
komen op 7 juli in Doorn. Zij zal zich richten op dit onderwerp 
en nog veel meer. Caroline helpt je opnieuw op een diepe 
manier je verbinding te maken en de oude beïnvloedingen te 
deprogrammeren. Wij hebben altijd een keuze. Kies jij om een 
echte lichtbrenger te zijn op deze aarde? 


